## REPLY SLIP 回條

Form 1 (B) 表格 — (B)

To: Pneumoconiosis Compensation Fund Board

Date 日期

致: 肺塵埃沉着病補償基金委員會

We wish to inform you that the value of the contract referred to below is less than or equal to HK\$ 1 million (tender date or contract date before 30/7/2018) or HK\$3 million (tender date or contract date on or after 30/7/2018). Therefore, we are not required to submit Form 1 (B). A copy of the document showing the actual contract value is attached.

茲通知貴委員會下列工程合約的價值低於或等於港幣 1,000,000 元(投標書日期或工程合約日期早於 2018年7月30日) 或港幣 3,000,000 元(投標書日期或工程合約日期在2018年7月30日或以後)。因此無須提交表格一(B)。 現附上證明該合約的實際價值的文件之副本。

File Reference 檔案編號

Number and name of street
工程地點街道名稱及門牌號數

Lot number with details of any section or subsection of the lot
地段號數及其下之段或分段之詳情

Contact Phone No Name
聯絡電話號碼 姓名

Name and Signature of Authorized Person/Contractor

承建商/獲授權人士姓名及簽署